香港青少年表演藝術交流發展協會架構

Structure of Hong Kong Youth Performance Art and Development Association

主席 Chairman 李穎琴女士 Ms. Judy Lee 總秘書長 General Secretary 張穎茵女士 Ms. Rachel Cheung

總幹事 Executive Director 陳惠歡女士 Ms. Fanny Chan 吳芷茵女士 Ms. May Ng 孔麗賢 Ms. Judy Hung

區域幹事 Regional Officer:

澳門分區 Macau Division 唐嘉敏女士 Ms. Carman Tong

陳倩小姐 Ms. Chan Sin

張偉樑先生 Mr. Cheong Wai Leong

台灣分區 Taiwan Division

許媛淇女士 Ms. Xu Yuanqi 何致中先生 Mr. Ho Chi Chung

曾芳女士 Ms. Zeng Fang

王文聰先生 Mr. Wang Wencong

泰國分區 Thailand Division Ms. Nok Suwan

印尼分區 Indonesia Division Ms. Febe Warman

馬來西亞分區 Malaysia Division HKYPA

中國分區 China Division

朱信遠先生 Mr. Zhu Yuanxin (上海 Shanghai)

楊靜霓女士 Ms. Yang Jingni (深圳 Shenzhen)

杭嬌志女士 Ms. Hang Jiaozhi (北京 Beijing)

LD 朗迪文化 (廣州 Guangzhou)

東莞東城海韻藝術教育管理有限公司 (東莞 Dongguan)

加拿大分區 Canada Division

Mr. Christopher Leung (魁北克 Quebec) Ms. Jessica Zhang (安大略 Ontario)

音樂比賽 Music Competition:

香港區初賽 Hong Kong Preliminary Round

報名及提交視頻截止日期 Enrolment Deadline: 12/11/2024 實體賽 Live competition: 30/11/2024-1/1/2025 視頻賽賽果公佈 Result announcement of Video competition: 31/12/2024

澳門區初賽 Macau Preliminary Round

報名及提交視頻截止日期 Enrolment Deadline: 5/11/2024 視頻賽及實體賽 Video and live competition: 30/11-1/12/2024 視頻賽賽果公佈 Result announcement of Video competition: 31/12/2024

分區代表選拔賽 Regional Preliminary Round 2024 年 7 月 - 12 月 July - December 2024

印尼區初賽 Indonesia Preliminary on 16-17/11, 2024 泰國區初賽 Thailand Preliminary on 6-7/12, 2024 馬來西亞區初賽 Malaysia Preliminary on 14-15/12/2024 台灣區初賽 Taiwan Preliminary on 21/12/2024 加拿大區初賽 Canada Preliminary 待定 To be confirmed

其他人士 Others

(所屬國家不設賽區者適用,只設視頻賽)

(The nationality does not have a regional representative, Video competition ONLY)

即日起至 11 月 12 日報名並同時提交參賽片段 初賽報名費(連運費)每組USD125,請以電郵報名

Enrollment and Video submitting period: Present - 12th November Entry fee for the preliminary round is USD125/class (including shipping fee), please register by email.

HKYPA 青年音樂家大獎組 (鋼琴及弦樂) **HKYPA Young Artist Award (Piano and Strings)**

香港區初賽 Hong Kong Preliminary Round 2024 年 12 月 December 2024

初賽獲金獎或以上的得獎者可以進入 香港國際總决賽

Competitors with GOLD PRIZE or above in preliminary round are eligible to final round in Hong Kong.

> 國際總決賽(於香港) Final Round in Hong Kong

2025 年 2 月 6-9 日 (待定) 6th – 9th February, 2025 (To be confirmed)

HKYPA 青年音樂家大獎賽 (鋼琴組)

HKYPA Young Artist Award (Piano Class)

2025 年 2 月 16 日 16th February, 2025

初賽獲一至五名的得獎者將獲邀進入 北京國際邀請公開賽 (只設鋼琴及聲樂組) Competitors with 1st to 5th Place in preliminary

round are eligible to final round in Beijing. (Piano and vocal class ONLY)

北京國際邀請公開賽(於北京) Beijing Invitational Open Contest

> 2025 年 4 月 18-21 日 18th – 21st April, 2025

總決賽詳情以 2024 年 12 月香港區初賽公佈作準。 The details of the finals are subject to the announcement of the preliminary round in Hong Kong in December 2024.

*初賽獲金獎或以上的得獎者可另繳決賽報名費港幣 600 元進入香港國際總决賽 (包括一組賽事、比賽證書、獎項及個人演奏專業錄影·專業錄影·與票籍案) (總決賽費用港幣 1500 一組·實體及視頻賽同價·香港及澳門參賽者獲 HKYPA Music Charity Foundation 資助津貼港幣 900 元)

*初賽鋼琴及聲樂組獲第一至五名得獎者可獲獎學金·以優惠價邀請參加北京國際邀請公開賽·費用港幣 2300 元

(包括一組賽事、比賽證書、獎項、個人演奏專業錄影*專業錄影只限實體賽、評判音樂會入場門券)

(北京國際邀請公開賽費用港幣 2800 元一組·香港及澳門參賽者獲 HKYPA Music Charity Foundation 贊助獎學金港幣 500 元)

*Competitors with GOLD PRIZE or above in preliminary round are eligible to final round, final registration fee is HKD600.

*The 1st to 5th prize winners of Piano and Vocal class in the preliminary round will be invited to participate in the Beijing Invitational Open Contest at a fee of HK\$2,300.

(Includes ONE class of competition, competition certificates, awards, professional videos of individual performances * Professional videos for Live competition ONLY, ticket to the Judges' Concert) (Beijing Invitational Open Contest fee is HK\$2800/class, Hong Kong and Macau competitors receive HKD500 scholarship from HKYPA Music Charity Foundation.)

(Includes ONE class of competition, competition certificates, awards and professional videos of individual performances* Professional videos for Live competition ONLY). (Entry fee of Final Round is HK\$1,500/class, Hong Kong and Macau competitors receive HKD900 subsidy from HKYPA Music Charity Foundation.)